
REFERAT 

Skolebestyrelsesmøde på Stige Skole den 19. april 2022 kl. 17.00-19.30 
 

Afbud fra Mads, Malene, Rasmus, Malene og Stine 
 

PUNKT BESKRIVELSE BESLUTNINGER 

Nyt fra…  

- Forvaltning  

- Ledelse  

- Bestyrelsen 

En velfortjent påskeferie er overstået - alle var helt klar til ferie.  

Der er meget travlt på skolen – ændring og flytning af lokaler fylder meget – Det er voldsomt 

svært, når vi ikke har økonomien til det.  

Vi er plaget af tyveri og hærværk – vores lamper er blevet taget.  

Kontoret har travlt, da vi har mange elevsager og indskriver nye elever i OBS.  

Skoleårets planlægning skal sættes i gang vi er klar med de store linjer og alle MUS er snart 

igennem. 

 

Godkendelse af dagsorden Referat godkendt.  

Elevrådet Referatet fra elevrådet kan læses på skolens hjemmeside. 

Lige nu arbejdes der med værdierne i grundfortællingen. 

https://stigeskole.aula.dk/hvem-er-vi/elevraadet. 

 

Nyt fra…  

- Forvaltning  

- Ledelse 

- Bestyrelsen 

Ukraine fylder i forhold til, at vi ikke kender fremtiden for, hvad der skal ske skolemæssigt. Lige 

nu er børn fra Ukraine på Phønix. Der er et hvilende beredskab, med medarbejdere der kan 

spring til ved behov. Skolefællesskabet har budt ind med lokaler.  

Det rør sig i forhold til frihedsgraderne i kommunerne. Der er umiddelbart ikke noget ændret 

inden for skoleområdet. Vi afventer fortsat lovgivningen. 

 

Status på kommende 5.og 6.klasse Status 5-6  

Ryste-sammen dage starter nu. Begge klasser skal til kampsportsdag. 6. klasserne har været til 

valgfagsdag. Der er trukket af på hvilke medarbejdere der skal følge klassen kommende skoleår. 

 

Skoletur den 17. maj og forældrehygge Bolette og Gitte samler forældrerådene og sørger for planlægning af picnic Picnic flyttes til næste skoleår 

Principper Principper for kommunikation er gennemgået og godkendt. Den skal på igen kommende skoleår, 

hvor vi skal se på Chartre for kommunikation. 

 

Valg til skolebestyrelsen Maybritt sender skriv ud den 20. april 2022.  

Vi afholder det fra kl.19.  

Marlene, Gitte og Jon kommer på mødet 

 

Kommende bestyrelse skal vi arbejde 

med 

 Dette punkt skal på kommende 

møde. Vi skal have spurgt ud til 

om alle vil fortsætte 

Punkter til næste møde Vi inviterer de nye med og afslutte de gamle.  

Forventninger til arbejdet i bestyrelsen  

 



Spisning. 

Personale Vi modtager 2 nye medarbejdere i overflytningsrunden.  

Vi skal slå en pædagogstilling op i vores OBS 

 

Eventuelt Måden eleverne taler til hinanden.  

Sproget mellem børnene har ændret sig.  

Skolens sanktions mulighed er ikke ret store.  

Der ønskes en dialog med forældrene og deres opbakning. Vi skal have fokus på sproget på 

skolen- Vi kan evt. tage afsæt i talpænt plakaterne, som er en af de opgaver elevrådet arbejder 

med. 

 

 
 
 
 
 
 


